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Datum: 23 oktober 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Xandra v.d. Endt, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet 
Beerhorst, Wilma Sprong, Henri Brendel,  Anton Bijtenhoorn, Lobna Hourani, Rohin Mahtadi, Fatma 
Güdük, Henk van Goor, Klaas Terpstra, Thomas van Arendonk, Yvon van Rijn. 
Afwezig:  Janice Sewraj, Lobna Hourani, Fatma Güdük. 
 
Als belangstellenden zijn aanwezig: Miranda Okkerse en buurvrouw Carla. 
 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering en heet ons van harte welkom. 
 

2. Presentatie over huiselijk geweld: wat houdt het in, de knelpunten, laatste ontwikkelingen 
en ervaringen. 
Een ervaringsdeskundige wil ons aan de hand van een PowerPoint Presentatie  meenemen 
naar de jaren waarin haar dit huiselijk geweld is overkomen. Echter de techniek laat het 
afweten, maar ook zonder dat scherm is de impact van haar verhaal er niet minder om.  
Huiselijk geweld is geen tijdelijke alledaagse onenigheid, maar structureel mentale en fysieke 
mishandeling. Vaak is de start van een relatie liefdevol en probleemloos, maar gaandeweg 
zijn er kleine wolkjes aan de horizon, die aanvankelijk verklaard worden door het slachtoffer 
als “hij bedoelt het niet zo” of een andere verontschuldiging. Tot het moment dat het 
duidelijk is wat de situatie is. Hulp of waarschuwing van buren of vrienden wordt door het 
slachtoffer als “niets aan de hand” afgedaan, uit angst voor représaille. In een voor dit 
probleem speciaal uitgebrachte folder HELP, staat veel nuttige informatie over 
herkenbaarheid, signalen en telefoonnummers voor hulp. 
 

3. Mededelingen/ingekomen stukken. 
Hoe gaat het met je? 
Een tijdelijk programmapunt met het doel de vergadering onthaast te beginnen.* 
Adreslijst. 
Verzoek van Sjoukje de lijst na te lopen en de foutjes aan haar te rapporteren. 
Brief aan college inzake stopzetten subsidie door jeugdeducatiefonds. 
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Margreet wijst de vergadering op de mogelijkheid deze brief op persoonlijke titel te 
ondertekenen, maar dat de Adviesraad hier niet over gaat. 
Nieuwe website Adviesraad. 
Er wordt nog aan gewerkt, maar wat klaar is, is al zichtbaar. De site heeft nu een verfrissende 
look.  
Janice heeft afscheid moeten nemen van de Adviesraad omdat de combinatie werk, gezin en 
Adviesraad niet haalbaar blijkt. 
*Klaas beveelt ons een boek aan: Armoede uitgelegd aan mensen met geld” van Tim ’S Jong. 
 

4. Verslag vorige vergadering, 11 september 2024. 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website. 
Er is nog even een discussie over het nut van kennismaken met de adviesraden van 
Vlaardingen en Schiedam. Inhoudelijk gezien is de zin daarvan te betwijfelen, omdat we 
anders werken qua rapportage. Sjoukje gaat dat verder bekijken en wellicht zou dan volgend 
jaar een ontmoeting mogelijk zijn. 
 
 

5. Nieuw reglement en huishoudelijk reglement. 
Het huishoudelijk reglement is toegespitst op de Adviesraad,  daar heeft de gemeente geen 
zeggenschap over. Sjoukje legt nog wat uit over het vergoedingsregime. 
 

6. Werkbezoeken, sprekers en training. 
Henk is bezig met de Yemi Cami moskee. Hij heeft ook gesuggereerd om daar een 
vergadering te plannen. Het wordt vervolgd. De Tweemaster ligt nu op het bordje van Henk. 
Loura heeft contact gehad met VPTZ, wat resulteerde in een  toezegging voor het houden 
van een presentatie. Waarschijnlijk de laatste vergadering, 11 december a.s. Een bezoek aan 
Elementum en E25 worden ook in de wensenlijst opgenomen.  
Loura noemt Haagsche Zin, een centrum voor Levensvragen. Het is niet bekend bij de 
aanwezigen.  
Er is een offerte binnen voor een training aan huis speciaal voor deze Adviesraad. De data 
zijn 18 of 25 januari 2025. Aanmelden bij Sjoukje. 
Degene die de training geeft, noemde een aantal punten waarvan zij dacht dat we daarbij 
gebaat zouden zijn. 

•  Gedragen besluitvorming. 
• Waar adviseren we over en waarover niet. 
• Welke werkwijze volgen we dan. 
• Hoe komen we tot een goed advies waarin ieders bijdrage tot zijn recht komt. 

 
7. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag. 

Er is geen eindejaarsetentje. Dit wordt iets voor het nieuwe jaar als culinaire afsluiting van 
een hopelijk nuttige training.  
Coby vraagt naar de beleving van de eerste voorbereidende sessie : 80 jaar bevrijd.  Er was 
veel animo, zinvolle avond, positief ontvangen. Er zijn zorgen over het (toenemend) geweld 
in Maassluis.  
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Sjoukje wijst ons nog eens op  de Voorzieningenwijzer die Stroomopwaarts heeft, waarop 
men kan zien op welke voorzieningen je recht hebt. Dit kan ook thuis gebeuren met iemand 
van b.v. VraagRaak. 
In het kader van de maand van de ontmoeting is zaterdag 26 oktober in Koningshoek een 
High Tea, voor iedereen toegankelijk en gratis. En gelijktijdig in Koningshof een grote 
activiteit voor mensen met een beperking. 
 

8. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 

 
 
       
Volgende vergaderingen op woensdag:       
 
11 december 2024      
                                                                     

 
 
 

 


